
Laholms Bridgeklubb Protokoll från styrelsemöte 
 14 januari 2010 
 
 Närvarande:   
 Lars Hed Kent Nordenberg 
 Annika Cederlid Christer Nilsson 
 Gunilla Johansson Maria Ohlsson 
 Lennart Nordberg  Eva Lena Glimne 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Lars Hed förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Maria Ohlsson valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Ekonomin är god. 

6. Utbildningskommittén  

Utbildningen har dragit igång igen efter helgerna och senast var det 10 fulla bord med 
nybörjare och fortsättningskurs. Allt rullar på bra. Lars informerade om att vi kan få 
SISU-pengar för nybörjar- och fortsättningskurser, men även för ledarutbildning. 
Pengarna går till utbildningsmaterial. Lars skickar in uppgifterna för hösten 2009. 

7. Tävlingskommittén 

Det fungerar bra med ett snitt på tolv bord måndagar och 11 bord onsdagar. På tisdagar är 
det i snitt drygt sju bord plus nybörjarna. 

8. Stödkommittén 

Allt lugnt. 

9. Laholms BK 2020 – om 10 år 

Vi vill främst rikta in oss på rekrytering, utbildning, medlemsvård, trivselbridge och 
dagbridge. 

10. Laholmssilvret och Laholmsguldet 
Det är ett väldigt bra startfält anmält till silvertävlingen. Beslutades att maximera till 22 
bord och sista anmälningsdatum onsdag 20/1. Vad gäller guldtävlingen kör vi på samma 
koncept som tidigare. Beslutades att kalla in Staffan Hed som tävlingsledare. 

11. Marknadsföring 
Vi har väldigt bra beläggning på våra tävlingar jämfört med många andra klubbar. Vi gör 
mycket marknadsföring via mail. Föreslogs att vi ska anordna ”Bridgens dag” på 
exempelvis Maxi. Det har blivit många nya åretruntare i Hemmeslöv och vi bör överväga 
att marknadsföra oss där med flygblad eller liknande. Vi bör också vara vakna när det nya 
området i Skummeslöv-Hemmeslöv börjar befolkas. 

12. Lokalfrågor 

Lars har lämnat skrivelse till Hasslövs Bygdegårdsförening om långtidsavtal onsdagar, 



men inte fått någon respons. Beslutades att beställa vagn och skaffa ett låsbart skåp till 
Hasslöv under förutsättning att vi får OK från bygdegårdsföreningen. 

13. Bridgehelg 2010 

Beslutades att vi kör detta helgen 19-21 mars. Lars förhandlar priser med Lanthotell 
Lögnäs Gård och en arbetsgrupp diskuterar fram detaljerna. 

14. Resa till Bridgefestivalen 2010 

Laholms BK är intresserade. 

15. Rökning 

Det är svårt att säga att det bara är OK med rökning efter vissa ronder. Beslutades att vi 
ska uppmana att hålla rondtider och att sätta igång klockan före spelet för att på det viset 
uppmana folk att gå och sätta sig inför kvällens spel. 

16. Resa till Mön 20-22 augusti 2010 

Kent och Maria utsågs till ansvariga reseledare. 

17. Övriga frågor 

1. Kents samtal med Jens och Jonny 

 Kent har talat med Jonny som anser att saken är utagerad och att det därför inte finns 
något behov av ett möte. 

18. Nästa möte 

Nästa möte hålls den 29 april 2010 hos Lennart. 

19. Mötet avslutas 

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Gunilla Johansson  Maria Ohlsson 
 
 
Ordf. Lars Hed  


